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● Lloret de Mar. L’Ajuntament de Lloret de Mar i el
grup Conei, gestors del futur Gran Casino Costa Bra-
va de Lloret, han signat un conveni perquè el consis-
tori pugui disposar de l’auditori per a 1.500 persones
que s’està construint a l’equipament per fer-hi tot ti-
pus d’actes durant determinats dies de l’any. A més,
s’ha acordat que el 4% dels beneficis que generi el
casino repercuteixin directament a Lloret. Això es
farà mitjançant una fundació municipal, presidida
per l’alcalde, que rebrà els diners perquè s’invertei-
xin en cultura, esport o serveis socials. El casino
s’inaugurarà aquest estiu i disposarà de 30.000 me-
tres quadrats. S’ha concebut com un edifici integrat
en l’entorn i respectuós amb el medi ambient. Dispo-
sarà també de dues plantes subterrànies amb 500 pla-
ces d’aparcament. / J.C.

LLORET DE MAR
 El nou casino destinarà el 4% dels beneficis
al consistori, per a cultura, esport i fins socials

● Llagostera. El ple de l’Ajuntament va nomenar ahir
l’alcalde, Fermí Santamaria, responsable de projec-
tes del pla de barris. També es va nomenar un respon-
sable econòmic. En el ple es va verificar també el text
refós d’una modificació del pla general del carrer
Concepció, que feia uns aclariments sobre l’amplia-
ció de la llar d’avis, pel trasllat d’equipaments de
Llagostera Residencial al carrer Concepció. El ple va
debatre també una proposta del grup municipal
d’ICV-EUiA, a l’oposició, perquè s’inclogui el car-
rer Ganix en la tercera fase del pla d’accessibilitat
que es farà el 2011. A través del pla d’accessibilitat
s’han reurbanitzat, des de l’any 2006, diversos car-
rers de la població. / JORDI NADAL

LLAGOSTERA
El ple nomena l’alcalde, Fermí Santamaria,
responsable tècnic del pla de barris

EL DEBAT SOBRE EL FUTUR DE CATALUNYA

Unes 3.600 persones po-
dran votar en qualsevol de
les sis meses electorals re-
partides en els quatre nu-
clis urbans.

La plataforma Bescanó
Decideix ha organitzat
també una sèrie d’actes
festius al llarg del matí.
Començaran a les 9 amb
les matinades, a càrrec
d’un grup de percussió i
dues colles de grallers. A
les onze es farà una planta-
da de gegants, que conti-
nuarà amb una cercavila
gegantera a dos quarts de
dotze. Un taller de castells,
una calçotada popular al
migdia, una exhibició de
country a la tarda, infla-
bles tot el dia i un castell de
focs al vespre tanquen la
llista dels actes previstos.

Bescanó Decideix va
donar l’oportunitat dissab-
te passat de votar anticipa-
dament a les persones que
ho desitgessin. Van fer-ho
a la biblioteca de la plaça
de les Nacions. Des de la
plataforma han estimat la
participació en les vota-
cions anticipades en un 6 o
un 7 per cent del total de
persones amb dret a vot.
L’Agrupació d’Electors
de Bescanó Decideix està
formada per 14 entitats del
municipi i 436 persones a
títol individual. Una qua-
rantena de voluntaris for-
maran part de les meses.

Les taules estaran distribuïdes entre Bescanó, Vilanna, Estanyol i Mas Llunès

Bescanó disposarà de sis meses
per votar en la consulta sobre

la independència del 28-F

● La plataforma Bescanó Decideix
té a punt sis meses electorals per a la
consulta sobre la independència que
celebren diumenge vinent. Tres de

Bescanonins votant anticipadament dissabte de la setmana passada. / BESCANÓ DECIDEIX

JORDI NADAL / Bescanó les meses seran a la biblioteca de la
plaça de les Nacions de Bescanó, i
estaran obertes des de les 9 del matí
fins a les 8 del vespre. Les altres tres
seran als locals socials de Vilanna i

Estanyol i al restaurant de Mas Llu-
nès, i obriran només al matí. A més
del caire reivindicatiu de la jornada,
la plataforma també ha organitzat un
bon nombre d’actes festius.

● El cantautor empordanès Lluís
Llach participarà demà divendres a
Parlavà en l’acte de fi de campanya per
a la consulta sobre la independència de
Catalunya, que promou la plataforma
Parlavà Fonolleres Decideix. L’acte
tindrà lloc a les 8 del vespre al pavelló
polivalent. A part del cantant i compo-
sitor de Verges, que actuarà com a veí
del municipi, també participaran en la
xerrada col·loqui els ponents Pep Rie-
ra, pagès i expresident d’Unió de Page-

sos, i Ramon Pujol, participant actiu en
la consulta d’Arenys de Munt.

La consulta, que tindrà lloc diumen-
ge i en què podran votar un total de 345
veïns, es farà a la casa del mestre de
Parlavà, que és un edifici al costat de
l’ajuntament que s’utilitza per a activi-
tats diverses. Durant la consulta s’ha
previst organitzar actes paral·lels per
augmentar la participació. Així, ja està
previst fer una mostra de punta al coixí
i una botifarrada popular, entre altres
activitats.

Lluís Llach, divendres a Parlavà
ALBERT VILAR / Parlavà

● El municipi de Boadella i les Es-
caules organitza diumenge la con-
sulta sobre la independència però ho
farà per separat. És a dir, a Boadella
hi ha una plataforma organitzadora i
a les Escaules, una altra. Això com-
portarà que hi hagi dues urnes ins-
tal·lades aquell dia també. La inicia-
tiva d’organitzar una consulta va sor-
gir de la Unió Escaulenca, que va
proposar després als veïns del nucli
de Boadella d’Empordà si també
s’afegien a l’organització. Final-
ment es va decidir fer-ho el mateix
dia però per separat.

Boadella i les
Escaules voten a part 

M.V.  / Boadella i les Escaules
● L’Escala Decideix organitza avui
al vespre a la sala d’actes de l’Ajun-
tament una reunió informativa de la
consulta sobre la independència per
a representats del comerç i empresa-
ris escalencs. Segons diu la platafor-
ma, «la xerrada es fa amb la intenció
d’informar sobre el procés d’orga-
nització de la consulta popular, ex-
plicar quan i on se celebrarà la con-
sulta i quins requisits cal complir per
poder votar». Hi intervindran repre-
sentants del Centre Català de Nego-
cis, empresaris per l’estat propi, que
es donarà a conèixer a l’Escala.

Reunió amb
empresaris a l’Escala 

M.V. / L’Escala
● Avui, al Cercle Sport de Figueres
(20.15), la plataforma Figueres De-
cideix farà la seva presentació públi-
ca amb vista a organitzar la consulta
sobre la independència del 25 d’abril
a la capital de l’Alt Empordà. A l’ac-
te intervindran Eduard Puig Vayre-
da, Enric Pujol, Marta Ball-llosera,
Daniel Lleixà, Lluís Benejam i Nar-
cís Oliveres. La presentació anirà a
càrrec del periodista Josep Puigbert i
també hi haurà la participació, al pia-
no, de Carles Coll. Aquest acte supo-
sa el tret de sortida a Figueres per al
referèndum del 25-A.

Presentació de
Figueres Decideix

M.V. / Figueres

● Vidreres. El consistori de Vidreres ha decidit de mo-
ment posposar les obres d’ampliació i reforma de
l’edifici del nou ajuntament perquè actualment, en
aquests moments de crisi, hi ha altres prioritats, va
dir recentment l’alcaldessa, Ruth Rosique (PSC), en
sessió plenària. Tot i així, està previst que aviat els
serveis municipals es traslladin a l’antiga caserna de
la Guàrdia Civil, que està gairebé rehabilitada, amb
la intenció d’acollir aquests serveis, tot i que en un
principi era mentre duressin les obres. Aquestes
obres d’adequació de la caserna han pujat a uns
800.000 euros. En el darrer ple, també es va aprovar
el projecte del nou ajuntament, tot i que va ser única-
ment per no perdre la subvenció del PUOSC, ja que
de moment no es tirarà endavant. / J.C.

VIDRERES
El consistori renuncia de moment a reformar
i ampliar l’edifici de l’ajuntament

● Porqueres.  El ple municipal va aprovar ahir, de ma-
nera inicial, l’ampliació del consultori mèdic, amb la
qual el Departament de Salut podrà afegir un tercer
equip de metge i infermera als dos que ja hi treballen.
«La idea és que el nostre ambulatori ajudi a descon-
gestionar el CAP de Banyoles i esdevingui el refe-
rent de la part sud de la comarca», va explicar ahir
l’alcalde, Salvador Ros. A grans trets, l’ampliació
consisteix a fer dues sales noves, un box d’urgències
o extraccions i uns espais per a ús intern del personal,
així com l’obertura d’un segon lavabo adaptat. Les
obres, que paga el departament, tenen un pressupost
de 555.000 euros, començaran a la tardor i s’acaba-
ran l’estiu de l’any que ve. / R. E.

PORQUERES
Amplien l’ambulatori, que podrà servir per
descongestionar el CAP de Banyoles


